
Møde/dato: Referat SIR Bestyrelsesmøde d.21.03.2020 kl. 09.00-11.00    

Indkaldte: Maria, Lone, Anette, Josephine, Stephanie, Helle, Didde, Susanne, Preben, 
Ulla 

   

Afbud fra: Ulla, Preben, Josephine    

Referent: Didde    

Pkt. Beskrivelse Diskussion, handling og beslutning Ansvar 

0. Bestyrelse  Forretningsgang  

 Konstituering af bestyrelsen 

 Vi konstituerer os til næste møde 

 

Maria/Anette 

1. Møde med hallen  Evaluering af sidste møde med de andre bestyrelser 

 Udviklingsmøde fra Hallen og Gyngehesten  

 Vi skal have snakket med de andre foreninger omkring 

regnskaberne for at sikre driften. 

 

Maria 
 
 
 

2 Personale møde Personalet  

 Nyt fra elevskolen, pony status: Elevskolen:  

 Elevskolen er startet op og der er en lille venteliste. Vi 

starter et nyt hold op efter påske, da vi har fået en 

efterspørgsel 

 Det går rigtig godt med Pelle og han har mange små 

ryttere. Både Marlys og Nena er i gang og vi håber på at 

der kan komme part på Nena snart. 

o Opfølgning ryttermærke, pony status,  

o Partsaftaler og priser – Parterne skal ride 

enetime hos Josephine. Dette betyder en merpris 

for de ryttere der før har redet hos Helle. Helle 

tager fat i de 3 parter som tidligere har redet 

hos hende og informerer. Man kan stadig ride to 

hold uden stigning i pris. Det er kun hvis man 

skal have enetime 

o Opsadlingskursus – det har Kristina afholdt og 

det var gået rigtig godt  

o Nyt fra stalden v. Ulla 

o Nyt fra Privatundervisning, Preben:  

o Nyt fra Josephine:  

 
 
 
 
 
 
 



o Forslag til ny arbejdsgang 

o Ny medarbejder 

o Ønske om at få elevponyerne på fold alle dage 

med undtagelse af lørdage. 

o Ideer til bookning af hallerne. Vi undersøger med 

pensionærerne om der er stemning for om vi 

fortsætter med en form for booking. Og evt 

booking af den lille hal  

o Covid 19, generelt: Det går den rigtig vej 

o Oprydning sekretariatet (Helle):  

o Opdatering Zakobo ved Stephanie: Regnskabssystem ved 

Stephanie  

3 Stævner og 
arrangementer 

o Kommende stævner, budget/forventninger.  

o Klubstævne i Maj 7-9 maj. 

o Stævner 2021/2022 

o Sponsorstævnet – gyngehesten vender tilbage 

o Ridelejre 2021  

o Vi vil lave flere banetræninger. Vi sigter efter en dressur 

inden Maj og spring inden midt maj. 

 

 

Helle/Lone 
Susanne,  
 

4 Regnskab og 
økonomi 

o Pulje fra Nordlys – Investeringsbudget 
o Budget 2021  
o Refusion for tabt undervisning 
o Rykkergebyr for manglende betaling 

Vi skal have et møde med alt personale. Det skal være et 
spareår og vi er nødt til at spare på alt hvad vi kan. 

Stehpanie/ 

personalet 

5 
 

Cafeteriet o Nyt fra Cafeteriet.  
 

Lone / 
Susanne 

6 Breddeudvalget o Nyt fra Breddeudvalget 

o Breddeudvalget, plan for efteråret: 
Anette 
 

7 Gyngehesten o Nyt fra Gyngehesten  

o Plan for kommende aktiviteter 

 

 

Anette 

8 Henvendelse fra 
pensionærer og 
medlemmer 

 Alle 



9 Diverse Weekend vagter: Vi mangler hjælp til vagterne. Man skal 
være over 18 for at kunne tage vagter, da det har noget 
med forsikringer 
 
Har man lyst skal man henvende sig til Ulla 

 
En vagt går fra 6.45 til 12.15 

Alle 

 

10 PR - WEB o Flere rettelser til efteråret? Er Hund, handelsbetingelser, 
sundhedsstyrelsens anbefalinger blevet skrevet ind i 
ordensregler. 

o Elevheste på hjemmesiden 
o Det sker i Silkeborg 
 

 

11 
 

Næste møde Punkter til næste møde 
Næste møde er den 18 april 
Hver 3. søndag hver måned 
Dagsorden skal være ude en uge før 
Vi spørger til punkter til dagsordenen 2 uger før. 
 
 

  

Rødt: Nye punkter på dagen 

Grøn: Punkter til næste møde 

Blå: Referat 

 


